

Bestyrelsesmøde den 28. feb. 2024 kl. 18:30 – 21:00 i Foreningshuset Vestre Fjordpark, mødelokale 2

Deltagere: Gert Larsen (GL), Poul Tradsborg (PT), Martin Munk (MM), Mathilde Heiberg (MH), Angelina Ageenko (AA) og Steen Christensen (SC)

Afbud:

1. Godkendelse af dagsorden.

- a. godkendt

2. Valg af referent / ordstyrer

- a. SC / SC

3. Velkomst i bestyrelsen, hvem er vi, kort præsentation.

- a. Som en god start på ny bestyrelse tog vi bordet rundt og hver især gav en kort præsentation af sig selv.

4. Forretningsorden 2024, gennemgang/revidering.

- a. Gode snakke omkring diverse ændringer i nuværende ordlyd fra 2023-version af forretningsorden. Vi tager det som punkt igen på næste møde.

5. Kort økonomisk status (budgetopfølgning mv.)

- a. AA: 122 betalende medlemmer er vi nu. Rokort abonnement er betalt. Vores forsikring har varslet prisstigning igen. Det er måske tid for evt tilbud fra andre forsikringsselskaber.
- b. PT: kigger policer igennem for sikre dækning vi har behov for, samt evt. udpege hvis noget er unødvendigt.

6. Meddelelser

- a. SC: kontaktet kommunen vedr. skilte ”Cykelparkering Forbudt”. Aftalen er nu vi selv finder en leverandør og får en pris som kommunen siger OK til og vi får dem bestilt. GL har opgaven.
- b. SC: Supplering af diverse bestik/service i Foreningshusets køkken. Vi låner kommunen´s IKEA-kort, Heidi og Grethe shopper ind i nær fremtid.
- c. SC: Har foreslået kommunen at montere dørfjeder/lukker på døren ved handicaptoliet og ind til garderobe. Dette for at sikre den altid lukker i og står låst når folk forlader foreningshuset. Ideen taget vel imod og bliver udført på et tidspunkt af kommunen.
- d. AA: Friluftsrådet Lokalforeningspulje næste ansøgningsfrist 17. maj 2024, hvor der kan søges støtte til at styrke foreningens arbejde med friluftsliv. Vi kigger ind i mulighederne for at ligge en billet ind der.

7. Opsummering fra generalforsamlingen.

- a. Der var en god stemning og dialog/debatter på årets generalforsamling.
- b. Vedr midler til diverse aktiviteter: SC: foreslår aktivitetsudvalget fremsender budget for de aktiviteter de allerede har i støbeskeen for 2024, der måtte kræve nogle midler, til samlet godkendelse. Herved undgår vi at udvalget evt skal afvente et bestyrelsesmøde før en evt aktivitet kan skydes i gang.

8. Opgavefordeling for 2024.

- a. Skema med diverse arbejdsopgaver i klubben opdateret og navne påført for 2024.

9. Sæsonbooking lokaler deadline 1. april 2024.

- a. Poul Tradsborg er ny booking-ansvarlig og laver booking for 2024/2025.

10. Trailer-godkendelse til flere medlemmer.

- a. For at blive godkendt til at køre med klubtrailer skal man lige have et lille hands-on kursus. Her sikrer vi din bil må/kan trække trailer, lidt praktiske ting omkring fastspænding af kajaker, tilkobling på bilen osv. Er du mulig ny trailerchauffør så ret henvendelse til Gert L. og få en aftale om kursus.

11. Invitation Idrætsmødet 23. april 2024.

- a. Aalborg Kommune Sundhed og Kultur inviterer instruktører, trænere, ledere m.fl. til træner- og lederseminar. SC ligger det op på AHK FB hvis nogen er interesseret.

12. info fra udvalg.

Intro: Mathilde bydes velkommen i introudvalg.

Teknik:

Aktivitet:

Svømmehal: Trailerchauffør er der nogle gange mangel på for kørsel til svømmehal, så ønskeligt der er flere der er godkendt til trailerkørsel.

Kajakdepot: Vind /vejr/kulde/fugt gør at porte i kajakdepotet slår sig så skudrigler kan være lidt svære at få lukket i. Er det helt umuligt så giv lyd til GL, men det bliver bedre når temperaturen stiger og det bliver mere tørt igen.

13. Evt.

- a. Næste møde 27/3 kl 18.30